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EU: Nová rána do vazu covidismu. Zatímco je šéfka Evropské komise Ursula von der Layenová
vyšetřovaná kvůli nákupu covidových vakcín, vyplouvají na světlo další skandální odhalení. Při
slyšení v Evropském parlamentu, kam se pro jistotu nedostavil šéf Pfizeru Albert Bourla, promluvila
Janine Smallová a potvrdila, že vakcíny nikdy nebyly testované na omezení přenosu nemoci.

Tím se otevírá legitimní otázka, čím byla podložená segregace neočkovaných, kteří nemohli díky
zvůli covidistů do veřejných prostor. Z jakého důvodu se tlačí na očkování ve „veřejném zájmu“, když
v ideálním případě může vakcína pomoci jen danému člověku, a u covidu jak víme, ani to ne.
„Nechte se očkovat kvůli ostatním“, byla lež. Jediný účel byl covid pas a donutit lidi k očkování.

Vakcinační lež odhalena ve slyšení v covid výboru
Evropského parlamentu.
Holandský europoslanec Rob Roos zveřejnil záznam ze slyšení v covid výboru v EP, kde zástupkyně
Pfizeru přiznala, že před uvedením na trh vakcína nikdy nebyla testována na přenos viru! „Nechte se
očkovat kvůli ostatním“ byla lež! Jediný účel covid pasu byl donutit lidi k očkování.

Schází mi veřejná omluva bezdůvodně šikanovaným lidem a
údajným dezinformátorům.
Před evropskými poslanci vystoupila šéfka divize pro vyspělé mezinárodní trhy Pfizeru Janine
Smallová, která mj. potvrdila, že vakcíny nikdy nebyly testovány na omezení přenosu nemoci.
Kde jsou palcové titulky, že tzv. dezinformátoři měli pravdu? Kde je vyvození odpovědnosti proti těm,
kteří bez uzardění naopak lhali a nadále lžou?

Jedná se totiž o zcela klíčové přiznání jasného faktu, jak jakékoli selektování obyvatel na
očkované a neočkované bylo a je absolutně nesmyslné, protože bylo bezdůvodné. Miliony lidí
zde byly protiprávně segregovány bez dat, odůvodnění a reálného důvodu, lidé byli vyloučeni z
normálního života a omezováni na právech a svobodě včetně zaměstnání a podnikání. Schází mi
omluva za dehonestující výroky vůči tzv. dezinformátorům, protože karta se zcela obrátila – byli to
oni, kdo měli a mají pravdu.

Zkrátka to vše, co se dělo a děje kolem vakcín, je založeno na lži, neprokázaných
tvrzeních, a zcela mimo pozornost zůstává mapování nežádoucích účinků jejich
plošné aplikace. Vše, co se dělo kolem vakcinace, by mělo být celosvětově
prošetřeno a zveřejněno.

I naše Česká republika by to měla na všech platformách důsledně požadovat. Zejména po zmíněném
vystoupení zástupkyně firmy Pfizer. A my děláme co? Ještě platíme firmě de facto reklamu a
odebíráme a aplikujeme vakcíny bez znalosti jejich fakticky prokázaných účinků a jasné množstevní
poptávky – spíše tu poptávku stát vytváří a nátlakem vytvářel.
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Měli bychom se nad danou situací se vší vážností zamyslet – jde přece o zdraví lidí, a konec konců
také o ohromné peníze. Jana Zwyrtek Hamplová

Paní senátorka Hamplová mi mluví z duše. Covid pasy byl podvod. Očkování z důvodů, aby jste
nenakazili svoje prarodiče byl podvod. Segregace neočkovaných byl podvod…, nebo trestný
čin? Mají tito lidé nárok na odškodnění? Nemají proto naši demokraté (Spolu a PirStan) a populisté
(ANO) trochu černé svědomí, že se prostřednictvím zejména ČT a ČRo snaží s podporou BIS a
dalších zaplacených trollů a psychopatů dehonestovat naši statečnou senátorku? Docela dobře to do
sebe zapadá, nemyslíte? Miroslav Havrda

ROZHOVOR S POSLANCEM R. ROOSEM, KTERÝ ZPOVÍDAL ZÁSTUPKYNI
PFIZERU.

Rob Roos v Tucker Carlson Tonight diskutuje jeden z největších skandálů naší doby. Pfizer covid
vakcíny před uvedením na trh nebyly testovány na zastavení přenosu viru, přesto neočkovaní lidé
byli vládami šikanováni, omezováni, a byla proti nim namířena nenávist společnosti. „Toto by mělo
mít obrovské politické důsledky.“

O TOM, ŽE OČKOVÁNÍ NECHRÁNÍ PŘED VZNIKEM A ŠÍŘENÍM VIRU SE
VĚDĚLO OD ZAČÁTKU.

Vláda ANO a ČSSD to věděla, a jak je vidět i tehdy opoziční ODS.

 

ZDROJ

https://www.facebook.com/hamplova65/posts/188055810413195
https://www.nespokojeny.cz/wp-content/uploads/vakcina_novy_normal.jpg
https://www.facebook.com/mudrhavrda/posts/410629911275957
https://www.nespokojeny.cz/vakciny-proti-covidu-nebyly-nikdy-testovane-na-omezeni-prenosu-nemoci/

